
Zápis z jednání komise bezpečnostní a prevence kriminality Rady MČ 
Praha 9 ze dne 18. 3. 2025 

 

Přítomni:  Mgr. Tomáš Kladívko, Lenka Zumrová, Mgr. Adam Vážanský, Ing. Vasil 
Silvestr Pekar Ph.D., Bc. Jan Poupě, Mgr. Pavel Pospíšek, Bc. Martin Gebauer, Mgr. 
Zdeněk Vavrek 
                     
Program jednání: 
 

1. Informace k bezpečnostní situaci na území MČ Praha 9 za rok 2024 

2. Informace k podání žádostí o dotace k MV na APK 

3. Různé – diskuze  

 
Zahájení jednání: 18. 3. 2025 v 17:00 hodin. 
 
Jednání zahájil předseda komise pan Mgr. Tomáš Kladívko. Seznámil členy komise 
s programem jednání. Požádal o hlasování ke schválení programu jednání. Členové 
komise schválili program jednání.  
 
Termín dalšího jednání komise bude stanoven dodatečně, místo bude upřesněno 
(požadavek na O2 universum – vyřizuje Mgr. Vážanský).   
 
ad 1) 

Člen komise Mgr. Vážanský informoval členy komise o bezpečnostní situaci na území 
MČ Praha 9 za rok 2024, vycházející z „INFORMACE o bezpečnostní situaci na území 
Obvodního ředitelství policie Praha III a Úřadu městské části Praha 9 za rok 2024“ 
dále z „Zpráva o činnosti na území MČ Praha 9 za období LEDEN – PROSINEC 2024“ 
a ze zdroje dat (Policie ČR, 2022 – 2024) – protiprávní činy (přečiny, zločiny, 
přestupky) – k 31. 12. 2024. Informace byly projednány ve vzájemné diskuzi členů 
komise, především ke statistickým ukazatelům, jednotlivým formám protiprávních 
jednání a nehodovosti.   

 
ad 2) 

Člen komise Bc. Gebauer informoval členy komise o podání dvou žádostí o dotace na 
asistenty prevence kriminality (APK), a to z dotačních titulů vypsaných Ministerstvem 
vnitra v oblasti prevence kriminality: 

 Program prevence kriminality na místní úrovni na rok 2025 (Č.j.: MV-153807-
2/OPK-2024); 

 Programu prevence kriminality na místní úrovni na rok 2025 – 2. kolo, ke 
zvládání dopadů uprchlické vlny souvisejících s invazí Ruské federace na 
Ukrajinu (Č.j.: MV-183606-1/OPK-2024). 

Rozhodnutí, zda budou dotace přiděleny či nikoliv, bude známo nejdříve na konci 
března 2025. Aktuálně je zařazeno 5 APK na MČ Praha 9. V případě přidělení dotací 
z uvedených dotačních titulů, by měl být počet APK navýšen na celkový počet 10 APK.   

   



ad) 3 

Člen komise Mgr. Vážanský informoval členy komise o provedených kontrolách 
plynových topidel, provozovaných na zahrádkách restauračních zařízení. Oddělení 
kontrolní odboru živnostenského provedlo 33 místních šetření. Ve 4 provozovnách se 
nacházela plynová topidla a byla zde zahájena kontrola. U žádné z provozoven nebylo 
zjištěno podezření ze spáchání přestupku. Dále informoval o provedení kontrol ze strany 
HZS ČR, který v rámci svých kontrol zjistil jedno pochybení, které bylo předáno 
k řešení stavebnímu úřadu. Uvedené kontroly byly provedeny na základě pokynu MPO 
a GŘ HZS. 

Člen komise Mgr. Vážanský informoval členy komise, o schváleném rozpočtu, v rámci 
kterého byly zahrnuty prostředky na realizaci kamer (v rámci kamerového systému) a na 
realizaci osvětlení solárními lampami rizikových míst, a to park Podvinní a vnitroblok 
Veltruská x Bílinská.  

Člen komise Mgr. Vážanský informoval členy komise o připravované realizaci umístění 
(vytipování konkrétních míst) informačních cedulí, upozorňujících na zákaz požívání 
alkoholických nápojů, podle obecně závazné vyhlášky hl. m. Prahy.  

Člen komise Mgr. Vážanský informoval členy komise, o probíhajícím připomínkování 
návrhu novely Vyhlášky MHMP k pořádání kulturních a společenských akcí.   

Jednotlivé informace byly projednány v rámci vzájemné diskuze mezi členy komise.   

    

 
Usnesení komise k bodům: 
 

1. Komise vzala na vědomí informace k bezpečnostní situaci na území MČ Praha 9 za 
rok 2024 

2. Komise vzala na vědomí informace k podání žádostí o dotace na asistenty prevence 
kriminality z dotačních titulů vypsaných Ministerstvem vnitra.   

 

 
Ukončení jednání: 18. 3. 2025 v 17:45. 
 
 
 
 
 
Zapsal: Mgr. Zdeněk Vavrek         Schválil: Mgr. Tomáš Kladívko 
                    tajemník BK                                        předseda BK 
 
                                           


